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Prepis zvo[nega posnetka gtavne obravnave zapisuje: Tlna Golob

Snemanje se pridne ob 9:11:09 uri.

PRIEA BARBAM I.APA'NE PREDIN

predsednica senata: Gospa predin, de nam zdaj lahko prosimo poveste kar veste o tej zadevi?

prida Barbara Lapajne predin: Vem da se je ustanovilo nek zavod IPE da zoran precej dolgo dasa

ni dobil nobenega nadomestila od tega, priutaptav zakaj 9a ni dobil, kako 9a ni dobil, nisem vedla,

niti se nisem kaj dosti s tem ukvarjall. potem pa je priSlo pruo nakazilo. Glede na to, da jaz urejam

vse finandne zaoeve, sem to po5to odprla jaz in me je znesek, ki je bil._tam napisan precej raziezil.,

r.i l. uir n.rui dez 50 €, kar sem Zoranu iudi povedala, potem so priSla 5e neka nakazila, ampak

so bila taka res, za moj obiutek, minorna. Potem sem nekako, v enem trenutku, ko so se zadele

malo te debate, kaj se dogala r i.r denarjem, pra\rzaprav izradunala koliko Zoran sploh dobi, zdaj

de to vzamemo na leta, ia mesec in ie dljansko ta znesek bil zelo, zelo nizek, tam okrog 50 €,

nekaj takega in to sem mu potem 5e ent<raf povedala, mislim, da je bilo to-v dasu teh debat okrog

IpF-;, v iaiu ko so skuiali avtorji, ki so zraven tudi izvajalci, dobiti neke informacije. Potem je bila

ta tiskovna konferenca in po tej liskovni konferencile priSel Toran domov in me je vpraial koliko je

ie dobil teh nekih nakazil in potem sva jih 5la pad lskat in sem mu jih jaz pokazala. Tako nekako,

kar se tide samo tiskovne konference in tega, verjetno kar se tide.

predsednica senata: Kako imata vidva znotraj vajine druZine urejeno recimo skrb za finandno plat,

recimo od vaiega moZa dohodkov ali imate ui nero podjetje, ali kako je bilo to vdasih. To de nam

5e poveste.

predsednica senata: Tako je bilo, oba sva bila samozaposlena do leta 2008, v bisWu, da pa nisva

nekih sredstev dobivala kot samozaposlena, ker pad od tega smo imeli 5e kulturno umetniSko

druiwo in vedino naiega delovanja je bila preko kulturno umetni5kega druSwa. Zoran je bil sicer

tam predsednik, ampal use Rnance, vse sem urejala jaz, tako kot tudi privatno vse jaz urejam.

Zoranje bil v biswu predsednik samo za to, da ko greS nekam, se pogovarjat in glede na to, da so

ga lludle bolj poznaii kot mene, je bilo to bolj pametno, da je bil. Potem sem pa tudi v nekem

irenrtru tu zimenjala in sem biia-jaz predsednlca, zato ker sem dejansko jaz lahko podpisovala in

tudi vedela kaj podpisujem. Zoran je bil kot samozaposleni je moral tudi ratune pa vse to voditi, to

sem mu vodila vse'jaz, on je samo podpisoval, v glavnem niti ne pogleda kaj podpiSe, to moram
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priznati in to je 5e zdaj tako, Potem sva zaprla to druiwo, vrnila sva status samozaposlenega in od

leta 2007 sva ga ustanovila in leta 2008 sva oba zaposlena v svojem podje$u, kjer vse finance.in

vse te spari vodim jaz. Zdajje sicer tako, da sem jaz tam tudi direktorica, kar pomeni, da lahko

tudi sama podpisujem pogodo. in radune, kar pa mora zoran podpisati, pa v veri, da delam v

OoOro naie'druZin 6, zorui pad podpiSe in v glavnem tega ne pregleduje, ker se ne razume na te

spari, pad mislim, To ga ne zanima, zato se ninikoli pogtobil, iazpa sem se mogla tega nauditi'

Predsednica senata: Govorite v podjetju Art biro?

Priia Barbara Lapajne Predin: Aft biro, Ja

Predsednica senata: prej je bilo pa druStvo'

Prida Barbara LaPajne Predin: Ja.

predsednica senata: No takrat recimo, ko je bilo dru5wo, ali pa 5e prej ko sta bila samozaposlena,

kako je potekato to i zisennim toiitcem, z IPF-om , izaiiJ raiunov, pa te stvari' ee lahko to

opiSete?

prida Barbara Lapajne predin: Ja, takrat je bir Zoran samozaposlen kot skladatelj in pevec in je

moget izdaiati ,,uernu in uio po5to, ki-iJ; njega. naslovliena, gd.pifu,1 jaz in tudi ko je treba

napisati radun, ga napiiem jaz in karkori'se sprem6ni ari de pride do kakine razlike, odreagiram jaz

in to misrim, da zavod IpF zero ve, ker sem tldi jaz bira tista, ki sem terefonirala na IPF in tudi jaz

sem jim posrar .-ruii iui oiri, vseh e-mairom, zato ker smo reta,misrim, da leta 2008, zamenjali

radunalnik, pa vse. Imam pa en tak e-mail, ki vam bo {obro pokazal' da sem jaz odprla Zoranovo

poito. Tukaj se todno vidi, skratk a, aa ie Zian dobil, kot Zoran, ne kot Art biro' ali pa kdorkoli'

avtorski honorar in tam je bir nek radurinapueno naveden in sem iazna to napako opozorila IPF'

Ker Zoran ne bi vedel, da ie napaden radun'

predsednica senata: Ko so se izdajari raiuni in recimo, da ste jih vi izdajara, kakSno podlago ste

imela, kje ste podatke dobila za koliko izdati, pa to, pa za katero obdobje, pa to?

prita Barbara Lapajne Predin: IPF poslje en !a[o.Obvestilo, 
iz katerega pa res' moram priznati' da

se ni todno razvidelo, kaj nam prrurupr* plaiujejo in to je tisto osnovna swar' ki me je precej

ra4ezila,saj na t.n'ptin izpiskih. obUir si suto neko tako obvestilo' da je poradun 1' da-je

poradun za to leto, pa poradun 73 d;;; j.iq ptfgdno kdaj so zadeli pobirati' kako so zadeli

pobirati, kako, po k.fi;fi krjuiu so oJil.tega'nekako se ni diro iz tega -sproh vem razbrati. Dobil

si itevilko, s katero si se moget spriiainiti-li pad na podlagi tega si pai poslal, mislim' sem jaz

napisala radun, potem sem to?ala Zo*r, Zorin je podpisalljtti"t zapokala in poslala in pol

so oni nakazali denar'

predsednica senata: sta se midva vsakid posebej, ko ste vi izstavila radun, pogovarjal o tem?

Prida Barbara LaPajne Predin: Ne'

Predsednica senata: Je on vedel za zneske?

prida Barbara Lapajne predin: Ne. ON za noben znesek ni veder, ker jaz sem izstavrjala, ne samo ta

radun, to je bilo izstavljenih ygfiko radunov, ko so nastopali' fo io igrali' ko je dobil aworske

honorarje in teh raiunov je pad uiro, sai ne vem, sa; verjetno se po Stevitran vidi' koliko jih je bilo

in se nikori za noben posamezen ..u.rn'niruu pogouirjuri. Najina komunikac'rja je bila samo o tem,

kadar me je kaj razjezilo, sem se j9z ,"tt ,"q"itta, ker za to bila zadolZena' da se jezim' Zoran je

pa rekel: no ja, nelaro bolj skomignil z rameni in pa takrat z njim komuniciram kadar je treba
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[taklen dolg izterjati, vdasih on zna, pa potem poklide na kakino druSwo in se zna lepo. na prav

nadin pogo-voriti, kai sem jaz mogode vdasih malo prekoleridna, pa potem to Zoran naredi in jaz

mu samo povem, to je bilia in ta, mogel bi pladati takrat in takrat, a lahko prosim poklidei zakaj

ne pladalo. To je vse iut on ve, pa to di podpiSe, Pd V glavnem ne pogleda kaj podpiSe'

predsednica senata: Glede te tiskovne konference, ali je bil on povabljen, ste vi vedela, da bo 5el,

a ste vedla v kaGni vlogi bo tam. Sta se to kaj pogovarjala?

prida Barbara Lapajne predin: Ne, Ne. To pa je bila sWar, ki so jo imeli za sebe in nisem todno

vedela, vedla sem, da je neka tiskovna konferenca, sploh nisem vedela, da bo vodil tiskovno

konferenco, niti, res pa le bilo, da smo samo v tistem dasu se pad pogovarjal, da nekako, dobil

smo, da sem res dobiia tudi obdutek, da od IPF dobi premalo denarja.

Predsednica senata: Ja, v redu, hvala.

Predsednica senata: Boste gospod zagovornik vpraSanja, vi ste predlagali to prido'

Zagovornik csipo: Ja. A mi hodete povedati, ali on, torej Zoran' vam popolnoma zaupa in verjame,

ne mislim Zivljensko, ampak finandno.

Prida Barbara LaPajne Predin: Ja

Zagovornik: Vam

Prida Barbara LaPajne Predin: ja.

Zagovornik : Na kakSen naiin pa on ve, pravzaprav s koliko denarja razpolaga?

Prida Barbara Lapajne Predin: Ne ve.

Zagovornik: Kaj pa de more kaj kupiti, al pa de si kaj ieli?

Prida Barbara Lapajne Predin: Ne, ponavadi je tako, da kadar gre od doma. rede: a lahko dvignem

denar, potem pa jaz redem ...... dvigneS, al pa ne vem dvigni samo toliko. Mislim, pad, jaz se

opravidujem, ampak tako pai je. Zato ker ga te sWari ne zanimajo, saj verjetno bi on to vedel, de

b i  . . .

Zagovornik : 5e tole me zanima, dvakrat ste omenjala okrog 50 €, prvid, de sem prav razumel, en

radun?

Prida Barbara Lapajne Predin: Ja to bo prvi radun je bil"'

Zagovornik : potem pa neki preraiun, a lahko se spomniti na kakSno obdobje je bilo to narejeno.

Prida Barbara LaPajne Predin: Ja

Zagovornik : In ta Prui in drugi'

prida Barbara Lapajne predin: Ja, to sem jaz delala. To sem si jaz sama potem ker se mi je zdelo,

da vse skupaj, niso mi funkcionirale te swari, sem si nekako preraduna koliko naj bi Zoran dobil v

dasu, imela sem ved ter izradunov, ker najprej nisem razumela, najprej tisto, ko sem ugotovila, da

]e lrr bil ustanovljen, mislim, da de se s tem pogledala te podatke, da je bilo to leta 1997, potem

sem nekje dobila informacijo, da so leta 2000 Sele dobili to dovoljenje, potem kasneje so se pa
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I izkazali, da so kasneje zadeli zbirali, zdaj kdaj so zadeli zbirati, tako da pravzaprav je bilo teh mojih

,' izradunov precej, zelo razlidnih, ker si nekako nisem znala ugotoviti, za kakina obdobja in na
podlagi desa so Zoranu dal ta denar, ne. Pa kako sem izradunala, je pa to nekako na mesec to
prineslo, ker v bisWu vsa ta nadomestila, ki jih dobivajo izvajalci, pa avtorji, ne bi bili pravzaprav
namenjeni temu, s tem denarjem lahko ustvarjajo naprej, da lahko delajo, da imajo, sploh sedaj
zaloZbe nimajo ved denarja, da bi to lahko pladevale in s tem denarjem na mesec, de to tok in tok
dobi5, nima5. se ne moreS odpeljat v studio, pa snemati.

Zagvoornik :Ali ste v stem v zvezi bodisi prej, ko ste bila samozaposlena, pa ste mu delala radune,
al pa sedaj ko imete druZbo, od IPF kdaj zahtevala kakSne natandnejSe podatke? Pa de ste jih

dobila? To je vse.

Prida Barbara Lapajne Predin: Ja, je prej ne , zato ker je pad te osnovne stvari Zoran sam za sebe
urejal, sem pa 5la na IPF v dedcembru in sem pad prosila, ker se je ta KUD zaprl, je pa nekaj
progruror dobil Art biro, odkupili smo jih od KUD-a, da se je lahko zaprl in je tako Aft biro tudi
pos[al dlan IPF-a, zdaj sem kot njegova direktorica, tudi jaz dlanica, ampak ne ista kot Zoran,
Zoranje izvajalec, iaz iem pa na drugi strani kot proizvajalec ...... grama.in sem imela en sestanek
z gospodom-Hribarjem, ki mi je razloiil to na internetu, kako se pogleda, kako se vidi in potem

sem imela sestanek z gospodom Stibernikom, dva sestanka, nekako sem potem prosila, po

sestanku, ker nismo delJli zapisnikov, pa tako naprej, de bi mi lahko potrdil po e-mailu sem mu

poslala, de bi mi lahko potrdil, kaj sva se pogovarjala in de sem pravilno razumela najin razgovor,

no pa mi je obiirno odgovoril, da nima dasa odgovoriti zato ker je prezaposlen in da mi bo

odgovoril, ko bo lahko. Tako da nisem dobila pravil informacij'

PS: Hvala. 5e kakino vPraSanje'

Zagovornik : Kdaj ste pa izvedeli o kdaj se delitev opravlja? Za katero obdobje se opravlja delitev?

Prida Barbara Lapajne Predin: Zdaj ne razumem disto.

Zagovornik : Ta sredstva, od kdaj do kdaj je npr' dobil prvi radun pladan?

prida Barbara Lapajne Predin: Ja, tam gor so napisani znesek recimo 2004, pa 2005, ker ima5

poradune, ne. Tam gor piSe zdaj mislim od kdaj do kdaj pa ne morem todno vedeti'

PS: Boste vi kaj vPra5al?

obd. : Jaz bi vpraial samo to, kdaj smo mi dejansko izvedeli kako naj bi ta stvar funkcionirala in

kdaj se je zadelo pobiranje in kdaj delitev, pred tiskovno konferenco, ali po njej?

prida Barbara Lapajne Predin: Jaz te zdaj ne razumem, kaj bi me rad vpra5al, mislim'.'

Obd. Informacije o tem kako potekajo te stvari.

Zagovornik: Kakor sem jaz Ze vpraial.

ps: Kako se raduni izstavljajo, na podlagi desa, kako se obraduna?

obd. Tako, kdaj smo mi izvedeli kako kdaj je IPF zadel pobirati denar, kdaj ga je zadel deliti, ali smo

te stvari izvedeli pred tiskovno konferenco, ali po njej?

Prida Barbara Lapajne Predin: Ne, ne, ne. To pa Ze sedaj ne v-emo 3o!no, ker to osnovna stvar je,

da ti sicer lahko'ujotoviS, jaz sem naredila zelo zanimiv preradun, de bi imela 1'000 € pa toliko in



toliko sklad, po takih in takih tarifah, kako bi priSel ta denar ven, kar mi ga je gospod Stibernik tudi
potrdil, da je bit pravilen, ampak koliko dejansko morai imeti na osnovne podatke, se pravi, koliko
je bilo prejeta denarja, dejansko prejetega, ne tistega ki smo imeli izdane radune, in na podlagi

iakSnega iazme6a sb je potem to delilo, se pravi koliko je bilo katergorijo 130, koliko jih je bilo
kategorije to, potem se lahko vidi to pravilno razmerje in praviinosti ali nepravidnost te delitve' Teh

infor-maiij pa 5e sedai nisem dobila, al pa enostavno da bi priSli do pravega kljuda, na podlagi iesa
oni delijo, ne.

PS: Dobro, boste vi zasebni toZilec, pooblaSdenec.

poobl. : Gospa, dejte mi povedati, zdaj bova zadela kar tukaj, kjer ste vi kondal. Kdaj ste..pa vi

zadeli na IpF-ju, a ite tal'oglasil takrai pred tiskovko, npr, pa ob premo obraduna, pa vpraSaj na

kaj se to nana5a, ali kakorkoli. Ste kaj naredili v to smer.

prida Barbara Lapajne predin: Jaz nisem bila dlan IPF-a in tudi mislim, da nisem imela tako kot mi
je zdaj gospod Stibernik povedal, samo tisti, ki so dlani imajo pravico.

Poobl. : Ampak KUD Levi breg je pa bil ilan IPF-a.

Prida Barbara Lapajne Predin: Ni bil dlan IPF-a. Ne, nikoli'

poobl.: Takrat pa tega niste urejali za svojega moia, kljub temu, da ste bili hudi, da je dobil, koliko

ste rekli, samo 50 €.

prida Barbara Lapajne Predin: Saj jaz 5e sedaj nisem bila za svojega moZa tam. Kar sem 9.

Stiberniku tudi povedala, Taz sem bila izkljudno za Art Biro.

Poobl.: Okej. Ampak v svojsNu tega, da ste odprli po5to?

predsednica senata: Ali lahko gospod, glede na to, da snemamo, a lahko dovolite, da ona samo

stavek dokonina, ker de ne bo teZko.

poobl: Lahko. Gospa sodnica samo poglejte, jaz bi samo odgovor na svoje vpra5anje in...

predsednica senata: Tudi meni skadete v besedo. TeZko bo potem narediti ta pravi prepis a ne,

zvoinega. Morate podakati, da nekdo dokonda stavek'

prida Barbara Lapajne predin: Jazbisamoto povedalarKUD Levi Breg ni bil nikoli dlan IPF-ja in kot

ilan lpF-ja te pod-atke, kar mi je zagotovil tudi g. Stibernik, da je pravilno, da sem jaz sedaj

povpraiala po njih, kot dlanica, kot Art Biro, imam samo jaz pravico dobiti te podatke, ampak jih

pad nisem dobila.

poobl: Ampak vendar, poglejte, povedali ste, da ste odprli po5to, da je notri pisalo, ne vem, rekli

ste 50 eur in da vas je to riziezilo. Torej niste nid svojemu moZu rekli, poglej kako je kaj, daj se

pozanimaj. Ali se ie [do, a se ;e vaS moZ pozanimal mogode? Preden je govoril na tiskovki, da je

samo 50 eur dobil?

prida Barbara Lapajne Predin: Jaz mislim, da je bilo ved takinih vpraSanj postavljenih.

Poobl: Komu, kdaj, kdo jih je Postavil?

Prida Barbara Lapajne Predin: To pa jaz ne vem, jaz se nisem"'
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Poobl: Ne veste' okej' Dajte mi povedati.19or9j, ali mogode kaj veste alije vai moz sodeloval tudina kaKnih skupSdinah Zavoda Ip[, je hodil kaj?' 
-J--

Prida Barbara Lapajne predin: Ne, ne vem.

/

Poobl: Vam ne pove, kam hodi?

Prida Barbara Lapajne Predin: Ja, mislim, hodi na sestanke, za disto vsak sestanek ne vem, katerije.

?o9?l: Potem ste rekli, da prvi radun, da je priSel 50 eur. Zdaj ne vem, kakien radun ste to misliti.Ce bi lahko...

Prida Barbara Lapajne Predin: Ne, obvestilo, da moram. Ne, pardon, to seveda to ni prav. obvestiloo znesku, saj mislim, da je tukaj notri, na podlagi katerega sem jaz izstavila radun kot ZoranPredin, skladaterj in pevec in to je tako obvestilo, kila dobi,

Poobl: Potem pa vas bom vpraSal...Gospa sodnica, predodil bi oba raduna, ki sta v spisu, pa bi vasvpra5al...

Predsednica senata: Tiste, ki ste jih vi predloiili?

Poobl.: Ja. Poglejte, tukaj sta oba raduna, dajte mi povedati, ali ste poleg tega raduna 5e ka6enradun za 50 eur,

Predsednica senata: Ja. Katere ste predodali?

Poobl. Samo dva sta notri. En je Zoran Predin, skladatelj in pevec, en pa Art Biro.

Prida Barbara Lapajne Predin: Ja. Ne, 5e eden je.

Predsednica senata: Za zneske? Za katere zneske?

Poobl: En je znesek Art Biro za 446,00 eur, en je pa za 531,00 eur.

Predsednica senata: Predodali ste torej priloge A13 pa A11,

Poobl: Saj drugih mi nimajo. Ce ste jih dali v spis, jih 5e zdaj nismo dobili, ga. sodnica.

Predsednica senata: Ja. saj samo toliko, da imamo dokumentirano, ja.

Prida Barbara Lapajne Predin: pa 5e eden je.

Predsednica senata: Lahko, da jih je ie ved, ja. Ampak zdaj govorimo o teh, eden je za Art Biro za
radun izstavljen Art Biroja za 446,00 eur, en radun pa izitlvfen kot Zoran predin, skladatelj in
pevec za 531,00 eur. V zvezi s tema dvema radunoma ste hotel vpraiati...

Prida Barbara Lapajne Predin: Ja. Ampak to ni ta radun, o katerem me on spraiuje. on me
spraiuje o tistem radunu za 50 eur.

Predsednica senata: Ja.

Poobl: Kje pa je ta radun?
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Prida Barbara Lapajne Predin: V spisu' Jaz sem ga dala.

Predsednica senata: Ja.
Poobl.: Jaz ga nimam,

predsednica senata: Ja, ampak kakSno je vpraianje vaSe v zvezi s tema dvema radunoma?

Poobl: Na podlagi desa pa sta bila te dva raduna izstavljena?

prida Barbara Lapajne Predinl Enako. Enako kot tisti prui radun, kije bil 55 eur, obvestilo je bilo in
na podlagi tistega obvestila sem jaz napisala IPF-ju, da je Zoran Predin zavezanec za DDV in da
mu ne morelo izstaviti avtorskega honorarja, da bo poslal obradun in da bo gor obradunal tudi
DDV, Tudi to dokumentacijo mora IPF imeti, ta obvestila o tem radunu pa sem iaz dala.

poobl: Povejte mi, kdo je poSto s temi obraduni za katere so bili ti zneski, odpiral potem?

Prida Barbara Lapajne Predin: Jaz.

Poobl: Vi ste odpirali to PoSto?

Priia Barbara Lapajne Predin: Ja.

Poobl: Pa ste moZu povedali v tem primeru?

Prida Barbara Lapajne Predin: Ne.

Poobl: Niste mu Povedali?

Prida Barbara LaPajne Predin: Ne.

Pooblr Niste mu Povedali ' . ' .

Prida Barbara Lapajne Predin: Ne.

Poobl: ....da je dobil ved denarja kot ste mu prej rekli?

Prida Barbara Lapajne Predin: Ne.

poobl: Mh. Gospa, kdaj ste se pa z mozem pogovarjali o tem, da je dobil samo 50 eur'

prida Barbara Lapajne predin: Takrat ko je dobil prvo obvestilo in prvi radun je potem gleq.e na to,

Oa ie Uit dodan S. bOV je bil nekaj dez OO eur. Mene je razjezilo PNo, toliko let ni dobil nid, potem
j. pu dobil tako obvestilo, ki se mi je zdelo, da se nekdo norduje iz njega. Jaz se opravidujem,
impak tak obdutek sem imela. Potem pa so pri5li neki poraduni....

Poobl: ....ki so bil i  vi5ji.

prida Barbara Lapajne Predin: ...ki se meni 5e vedno zdijo... so bili vi5ji, ja' Res pa je, da Zorana
posebej nisem obveidala o tem in ni vedel za njih.

poobl: Dajte mi povedati, ali je g. Predin pred to tiskovno konferenco, na kateri je govoril te

neresnice, ali je on se pozanimal pri vas, koliko pa je dejansko dobil od IPF-ja do takrat.
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Prida Barbara LaPajne Predin: Ne.

poobl: Ni se pozanimal. Mh. Ali ste mogode vi vedeli, da bo ta tiskovna konferenca.
prida Barbara Lapajne predin: Vedela sem, da bo tiskovna konferenca, samo nisem vedela, kaj

bodo tam govorili, kdo bo tam govoril.

Poobl: Aha. Dobro je. Nimam ved vpraianj.

Predsednica senata: Zasebni toZilec, boste vi kaj vpraSali?

Poobl: 5e eno vpraSanje bi imel, de lahko, gospa predsednica?

Predsednica senata: Izvolite, ja.

poobl.: Dajte mi povedati, sicer bi to verjetno tudi zasebni toiilec vpraSal. Prej ste omenili, da vam

je odgovoril, da je prezapbsbn. Ali vam jL tuOi napisal, zakaj je prezaposlen, de lahko poveste?

prida Barbara Lapajne Predin: (se nasmehne) Ja. Napisal je, da je prezaposlen, zato ker imajo

neke revizije, zato'ker je Zoran Predin pokliial. Jaz pP moram povedat 5e enkrat to, kar sem

odgovorila tudi njemu, da tega ni naredil zoran Predin, ampak da je to naredil suGU in jaz

verjamem, da vsak med naml ima cel kup nekih pregledov, sestankov in tako naprej in jaz se

pridakovala oo gorpoo; Stioetnir.i samo'kratek odgovor: ,,Gospa, pravilno ste razumela najin

pogovor.".

Poobl: Gospa, dajte mi 5e nekaj povedati. Zdele...koliko dasa ste ie pri IPF-ju prijavljeni kot

proizvajalec fonogram ov?

prida Barbara Lapajne Predin: Hm...mislim, da sem se oftobra prijavila, 2010'

poobl: oktobra. V novembru 2010 sta potekali dve izredni skupSdini' ste dobili vabilo?

Prida Barbara Lapajne Predin: Ja, sem dobila'

Poobl: O tem sta potekali ti dve skupSfini?

Prida Barbara Lapajne Predin: Hm..'nisem prebrala'

Poobl: No, vam bom jaz povedal. Ena je o transparentnosti delovanja Zavoda IPF'

Predsednica senata: A je to v trezi z zadevo?

poobl.: Je. Poglejte. Je. Ena je o transparentnosti delovanja Tavoda IPF, ena je pa o nadinu

spremembe, ker so- Uii. pui ietie v spremembi, pravilu deliWi' Zakaj niste sodelovali na teh

skupSdinah?

prida Barbara Lapajne predin: Zato, ker bi se mogla povezati z dovolj ilani, da bi lahko priSlo do

nekih pravih sprememb. In najprej moramo ugotoiriti dejansko stanje, po kaGnem stanju oni zdaj

delijo, Sele ko bom to informacijo imeta, potem Uom lahko pomagala in zahtevala neko

spremembo. Sama kot sama verjetno tam ne bom mogla'

poobl.: Ali pa ste vi dobili ta vabila pred samo skupSdino.

-8-



' ' /  

, , ,uBarbaraLapajne Predin: Zato sem 5la. Zato sem .... Ja, seveda sem dobila ' Zato sem 5la

f n:u't, pogovarjat, ker verjamem in sem verjela v transparentnost, ampak je ne
decembrc se
najdem.

Predsednica senata: Dobro.

poobl: Decembra ste pa Sele to preverili? Potem? Po skupSdinah?

prida Barbara Lapajne Predin: Ja. Jazsem se oktobra Sele prijavila. Se opravidujem'

predsednica senata: Zasebni tozilec, imate kakSno vpraSanje?

Zasebni toiilec: Ja.

predsednica senta: Dajte prosim mikrofon k sebi obrniti.

Zasebni tozilec: de se morda spomnite, kdaj je bilo to prvo obvestilo, ki se nanaSa na leto, na pruo

delitev?

Prida Barbara LaPajne Predin: Ne.

Zasebni tozirec: Bi potem jaz povedar, da je bir prvi obradu.n narejen reto 2006, potem ste rekli, da

niste nikoli, da ne veste, oz. da uur pruuilu deliwe niso jasne oz. da ne najdete pojasnitev? ste

pogledali naSe sPletne strani?

Prida Barbara LaPajne Predin: Sem'

Zasebni toZilec: Ste. No, k vsaki deliWi, sploh pa k prui""

predsednica senata: A lahko prosim vpraSanja postavljate pridi, vpraSanja'

Zasebni toZilec: No...hm...Ni pogledala oz. pogledala spletno strani, niste na5li, hm, niste naSli "'

Prida Barbara Lapajne Predin: Odgovora"'

Zasebni toiilec: ...niste naSli pojasnil k deliWi"'

prida Barbara Lapajne Predin: ...,ne..ne kljud nisem na5la.'.ne, ne ...

Zasebni toZilec: ...nobenih niste naSli?

prida Barbara Lapajne predin: ...hm...samo taka, s katerimi si ne morem pomagati, s katerimi sem

priSla k vam na sestanek in sem povedala, da ne morem priti do kljuda, na kakSnen nadin delite

sredsWa.

Zasebni toiilec: In ostale novice, tudi elektronske e-novice, prebirate?

Prida Barbara Lapajne Predin: Prebiram'

Zasebni toZirec: ste dobiri potem tudi anketo, ki je bira izvedena med dani? Med ved kot 1200

dlanov smo Poslali anketo.

Prida Barbara Lapajne Predin: Sem dobila'

-9-



/

Predsednica senata: O katerem obdobju se sedaj pogovarjata?

Zasebni toZilec: O, o, o celotnem obdobju. O celotnem obdobju na katero se nanaSa'

Predsednica senata: V redu.

prida Barbara Lapajne predin: Jazbi samo poudarila, da kot Art Biro smo dlani IPF-ja od oktobra

2010, in ne verjamem, da se nanaSa na to zadevo, zaradi katere sem zdaj tukaj'

Predsednica senata: Hm..Ja. Potem pa gremo v tisto smer, kjer imamo zasebno toZbo, a ne'

poobl: Ne, gospa sodnica, tukaj glejte. de ima zasebni toZilec vpraianja v to smer, bi jaz vseeno

predlagal,'d'u * jih dovolite , iato ker, loditi moramo funkcijo gospe ko.t Z.en9 obdolZenega, ki je

odpirala poSto zanj, vse, kar gospod sam nid ne naredi v to smer, se pravi, da je urejala vse zadeve

z njim in je v eni do ooioien6ga obdobja bila v biswu v tej funkciji, medtem ko dolodeno obdobje

naprej pa iele nastopa pri o5kodou.n., kot zakonita zastopnica upravidenca, tako da mislim, da

lahko, da se kljub vsemu vpraSanja nanaSajo na celotno obdobje'

Prida Barbara Lapajne Predin: Jaz bi se opravidila'

Predsednica senata : Zakaj Pa?

prita Barbara Lapajne Predin: Jazbi se opravii i la. Ampak ni....

predsednica senata: Zakaj pa? zakaj pa? Zakaj bi spraSevari, kaj je bilo lansko leto po vloziwi

zasebne toZbe?

poobr: Gospa sodnica, zato ker pogrejte, deriwe .se nanaiajo na pretekla obdobia. To je prva

zadeva. Druga zadeva kar je, je ie od same te tiskovne konflrence se je, je preteklo ze vei kot'

koliko, sedaj Ze drugo leto tede v biswu, smo ze kar dobro v drugo leto vstopili, poleg tega je do te

same tiskovne konference, je bila opravljena delitev 5e eno leto prej, se pravi leto 2008' In to so

bili podatki za leto 200g, i katerimi so oni operirali v letu 20b9.- Kar pomeni,da so vpraSanja

relevantna najmanj za dai od leta 2008 naprej, ne samo od leta 2010, ko je gospa pad podpisala

pooblastilo.

predsednica senata: Kaznivo dejanje je biro izvrieno 4.6.2009 in samo obdobje do takrat nas

zanima, a ne, In objektivno in subjektivno' ne'

Zasebni toZilec: Samo gospa pazdaj govori o "'

Poobl: Ne gosPa, Poglejte. A lahko?

predsednica senata: Ja. Govori pa pad o tem, kar 5e drugega ve, k9t lastno izkuinjo' Ampak 9.1u,i"
tukaj prida obramoe o tem, kaj je ;bdotz;;i ;eJel do irvir'rive kaznivega dejanja, ki mu ga oditate,

a ne. Kako pa potem ona sedaj postuje kot predsednica ali direktorica druiwa ali podjetja, je pa

druga swar. Tako oi uipiosiru, iu r. rihko ustavimo pa osredotodimo samo na obdobju kaznivega

dejanja pa do kaznivega dejanja, ker to moramo ugotoviti, ali je obdolZeni izvriil kaznivo dejanie

ali 'ne. Ne zanima nas,l l i  vi pravilno obraiunavate ali ne'..

Poobl: Gospa Sodnica.

predsednica senata: .,.ari kakien je vai nadin obraiunavanja pa koriko o tem dlani vejo.
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Poobl: Jazbi rad samo to izpostavil, poglejte. ObtoZba....

predsednica senata: Dajte ji prosim samo vpraianja, ne bomo se ved pogovarjali. VpraSanja.

Poobl.: ...samo trenutek, gospa. A lahko prosim pojasnim?

Predsednica senata: VPraSanja.

Poobl . :  Hm.. .

Predsednica senata: Imate 5e kaKno vpraianje?

Poobl: Pojasnilo najprej, gospa sodnica.

Predsednica senata: Ali imate kaKno vpraSanje?

Poobl: Nimam vpra5anja, ....

Predsednica senata: Prav.

Poobl.: ... ampak pojasnilo, v katero smer bodo 5la vpraSanja.

Predsednica senata: Saj, kar iarolite.

poobl: Ja. Poglejte. Zadeva...malicijoznost ravnanja obdolienega je v tem, da sploh ni poanta v

tem, da Ui poi<i5ati dobili podatke o tem, kako se deli, zakaj je tq,ko, ampak je izkljudno, izkljudno,

izkljudno blatenje imena zasebnega toZilca, zato so potrebna vpraianja tudi za nazaj.

Predsednica senata: In imate kakSen odgovor na to?

prida Barbara Lapajne Predin: Nikakor nimam....kerZorana dovolj dobro poznam, vem, da ni imel

nobenega namena blatiti, Zaliti kogarkoli. Verjamem, da je 5el v dobri veri, da bo dobil informacijo.

Dejansk-o moram priznati, da je po tej tiskovni konferenci, da so se neke sWari kljub vsemu
premaknile, da je dobil neko vedjo vsoto denarja potem nakazano oktobra, zakaj je tako, ne vem,
je pa to dejspo. In verjamem, da so vsi, Zoranje dlan IPF-ja, in vse kar se tam dogaja, je ravno
iuLo on predstavnik tega in ne vem, zakaj bi blatil samega sebe. Jaz mislim, da so ti dlani hoteli
samo neke natanine podatke in da so imeli obdutek, da jih ne morejo dobiti, kar sem tudijaz zdaj
na lastni koii izkusila, aa ne gre. Se pravi, da je samo z neko javno izpostavljenim problemom, da
bodo mogode priSli do nekega pravega dialoga'

Predsednica senata: 5e kakSno vpraianje?...Ne.

Snemanje se prekine ob 9:41:00 uri.

PRIEA MATJAZ ZUPAN

Predsednica senata: Kaj veste o tej tiskovni konferenci, ki je bila 4.6.2009, tam v Mestnem
gledaliSiu v trezi z IPFjem, de ste bili zraven, kdo je bil, zakaj je bila sklicana, kaj ste tam govorili?

pri€a Matja| Zupan: nskovna konferenca je bila sklicana v anezi s tem, ker pad se glasbeniki, ki
resno lemt;e;o svoje delo in tudi Zivijo od svojega dela, probajo odgovorno obnaSati do pravic, ki
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jim pad pritidejo iz ustave in tudi iz dela, ki so ga naredili in v tem kontekstu je pad v Sloveniji
nekako Zavod IPF tisti, ki bi moral skrbeti za izvajalske pravice, ker Ze dolga leta sWar po mnenju
mnogih izvajalcev, ki pad pogovarjajo med sabo, pogovarjamo med sabo, nima praktidno nobenega
rezullata v 7.tezi s tem, da bi dobivali zneske, iz katerih bi lahko investirali v svoje delo ali pa da bi
bilo to povradilo za njihovo delo,,..so se pojavile tudi seveda potem ideje, da bi bilo potrebno te
spari nekako urediti, ker ie sWari ne ,,klapajo", potem se dela Skoda verjetno vsem tistim, ki bi od
tega nekako vsaj morali dobiti nekaj nazaj za to, kar delajo. Tiskovna konferenca je bila sklicana
zaiadi tega, ker so se tudi pripravljale spremembe Zakona o avtorski in sorodnih pravicah. Ob tem
Zakonu Oi Oito potrebno veliko sWari urediti, ravno tudi na tem podrodju izvajalskih pravic. To da bo
spremenjen Zakon o avtorski in sorodnih pravicah je prvi objavil Zavod IPF. Zavod IPF je tudi
sodeloval pri pripravi teh osnutkov zakona, ki naj bi 5li leta 2009, ne 2010 v ...saj ne vem, ali je

bilo 2009, se ne spomnim..,v obravnavo, No, kot en kljudnih akterjev je pad tudi Slovenska unija
glasbenih usryarjalcev, ki zdruiuje praktiino najbolj aktivne tudi glasbene izvajalce, se je pac na tej

iiskovni konferenci Zelelo povedati to, da se ieli SUGU aktivno vkljuditi v spremembe tega Zakona'
po mnenju glasbenikov je bil osnutek, ki je bil pripravljen in katerega je tudi SUGU pridobil,

katerega le iudi Ze obravnavala, vsaj v parlamentu neka skupina predstavnikov vladnih jttlnk: .|t
tega oinutka zakona se je ugotovilo, da je Zakon izredno Skodljiv .iz vseh pogledov. Zal je- bilo

evTdentno, da je Zavod inf pri tem Zakonu sodeloval, no na sredo ta Zakon potem ni 5el v

parlamentarno proceduro. In vse kar je bilo tam povedano, pad je bilo povedano v kontekstu, da

bUCU, da se bo SUGU prizadeval za uieditev zadev, sploh pa vtako peredem dasu, ko je kazalo, da

se bo dez nod zaiel spreminjati Zakon brez neke Sirie razprave. Hm,..to je bila glavna tema te

tiskovne konference.

Predsednica senata: Kdo jo je pa sklical?

Prida Ma$aZ Zupan: Sklical jo je SUGU'

Predsednica senata: Kdo je bil pa povabljen tla?

prida MatjaiZupan: Mislim, da so bil i  medij i povabljeni, medij i.

Predsednica senata: Kdo bijo vodil?

prida MatjaiZupan: Vodil, ... predsednik SUGU je bil najprej Mojmir Sepe in potem je imel nekaj

zdravswenih teZav, Zaradi,r tega je pad tudi potem kot nekdo, ki mu je, ki so mu dlani SUGU-ja

najbolj zaupali, nekako je bil pot-em v to naproien Zoran Predin. Tako da mislim, da pa da je bilo

na'teiiiskovni konferenii, da je bil tudi Peter Loviin, Patrik Greblo, tudijaz'

predsednica senata: Kako pa je potekala recimo tiskovna konferenca? Je nekdo najprej nekaj

povedal, pa so potem novinarji spraSevali, ali kako je to izgledalo?

prida Mada i zupan: Ja, ja. Najprej so povedali, mislim, da je Zoran nekaj povedal, potem je tudi
pero Loviin nekaj poveOit. nm... Zoran je povedal te osnovne okvire, Pero Loviin je povedal, da j:

pai v Sloveniji ogromno glasbenih organizacij, ki se izdajajo za zastopnike glasbenikov tudi ved

sindikatov za-katire noben ne ve, kaj lploh podnejo. Tl sindikati bi se v resnici morali zavzemati za

nek glasbbni Zivel v sloveniji. Izkazilo'se je, da vse kar podnejo, ni v dobrobit teh glasbenikov'

Izkaialo se je tudi, da je ta sindikat kot sodeloval pri osnutku sprememb zakona in je bil celo

podpisnik pr.dtoga Zakona, ki je bil poslan v parlament. Kar pomeni, da je, da bi se lahko reklo, da

da je nekdo, ki v resnici ni'zastopal glasbenike, se navzven predstavljal kot da zastopa glasbenike

in s tem prikazoval laZno transparentnost postopka. No ta._sindikat dobiva pladilo od Zavoda TPF, iz

promocijskega sklada, tako da tudi te swari so glasbeniki Zeleli povedati, da pad glasbeni sindikati,

ki ne predstavljajo glasbenikov ne morejo kredibilnosodelovati v takih postopkih, tudi spreminjanja

zakonov zaradi t.gl i. je suGU ietet aktivno vkljuditi in tudi podal nekako svoje sugestije in tudi
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pruedsravnik srasbenikov v kakrrne koli spremembe
Predsednica senata: Dobro' Hvala' Boste gospod zagovornik vpraianja prosim postavtjar?
Zagovornik: Ja, A se je po vaSem vedenju predin kaj pripnvrjar na to konferenco?
Prida Magai.Zupan: Ne. Ni bilo nekih bisWenih priprav,

Zagovornik: Ni bilo dasa? Ali...

Prida Matjai Zupan: .. ja, mislim...

Zagovornik: ... desa drugega?

Prida Matjal zupan: "' sai smo rekli, na hitrico je tudi zorannekako bif prisiljen tudi v to, da bo tomogel on spefjati.

Zagovornik: A ste vi dobivar takrat od lpF-ja ze kaKna pradifa?

il5:rinn:i #B?ll;:"bil 
sem obvestiro o mojih zneskih, nisem pa dobit izptailita,ker nisem daf 5e

Zagovornik: Za kaKno obdobje pa je bilo to?
Prida Magaizupan: Ja...biro je za zaza ved ret. Misrim, za vet fet. Hm.
Zagovornik: Dajte mi povedati, na kaKen nadin ie pa predin, vi ste biri zraven tam, podajat ternrormacije?

Prida Madai zupan: z-o!9nje pad nekako povedat to, kar.misrijo, misri, misrijo.srovenski gtasbeniki,oa so zneski zavoda IPF iiredno niiti, in ;;t;k;;'bil tr.b;6;;J,i,'i.tnihde niti ne razume,zakaj so raki in temu primerno tuJi nihi: .i;;;,i;u]'i., 
ru.yu, lakaj so raki, afi so pravi, so paizredno nizki' In na. teJ konfererrci je nekako ;;i;' il 
.lrgr _misrim, da je biro neko sporodiroposlano' povedano 

9l pae u pttt.rl' takih nizklh .n.r[o";. nesmisefno, da se karkori zaradunavav javnosti' de praktidno to o6*.*1, in tisii, ri prliri.:3, noben pu oa Lg. nid nima in zaraditesa je pa pad biswena swar zveaeii, rur.o il.;J;;ji. 
-p6u.ouno 

;; j. 'il, kako se zneski padnizki.

Zagovornik: Hvafa.

Predsednica senata: Ja. Boste vi obdofieni kaj vprasaf?...Ne. Boste vi prosim gospod?
Poobl: Ja' Prosim' Gospod zupan povejte mi, kdaj ste pa vi izvedeli, vi konkretno, kako se denardeli na lpF-ju?

Prida MagaiZupan: Kdaj smo izvedeli?

Poobl: Vi kdaj ste izvedeli?

Prida Maga i Zupan: Nikoli.

Poobl: vi nikoli' Kako pa ste potem sodelovali na tiskovni konferenci, pa lahko pad debatirafi o teh
_ l3_



/ zadevah, de niste bili seznanjeni s tem?

Prida MatjaiZupan: Hm...saj mislim, da je bil ravno poudarek na tem, da so zneski nizki, ne ve se
kako se deli in to je bilo tudi pad nekako povedano. Saj se ni predstavljal konkreten nadin deliwe in

t pad izkazalo, naj bi nakazali, zakaj so zneski tako nizki, To je ravno problem, da se ne ve, zakaj so
zneski nizki.

, Poobl: Dajte mi povedati, ali je IPF organiziral kakSne predstavitve tega delitve, ali so tekli kak5ni
d postopki za spremembe ali kakorkoli. Ali kaj veste o tem?
!

Prida MatjalZupan: Kasneje mislim, da so tekli postopki za spremembe. Hm...

Poobl: Alije bila mogode Ze kdaj prej kakSna delovna skupina organizirana?

Prida MatjaiZupan:...Ampak saj to to to...Hm...

Predsednica senata: Pred tiskovno konferenco mislite?

Poobl: Ja, pred tiskovno konferenco.

Prida Matjal Zupan: Ja. Glejte. Znano mi je da, da, da, da je za to pristojen ta strokov..,ta svet
Zavoda.

Poobl: Delovna skupina vas spra5ujem, de kaj veste?

Prida Magal Zupan: Delovne skupine lahko da so bile, mislim, da so bile tudi sklicane, ampak
mislim, da so bili v tej delovni skupini predstavniki te istih sindikatov, ki smo jih tudi prej omenjali?

Poobl: Ali ste vi tudi dlan kak5nega od teh sindikatov?

Prida MatjaiZupan: Hm. Mislite ZSVGS?

Poobl: ZSVGS, SGS?

Prida MatjaiZupan: Nisem dlan, ne pladujem dlanarine nobene, tako da ...

Poobl: Ne, de ste dlan, de ste vdlanjeni?

Prida Matja2Zupan: Tudi v SGS nisem vdlanjen, oz. sem se vdlanil, vendar ne pladujemo dlanarine.

Poobl: Ali so vas vrgli mogode iz dlansWa?

Prida MatjaZ Zupan: Hm...ne vem, ta sindikat sploh nima nobenih skupidin, ker oditno sploh ne
deluje.

Predsednica senata: Ali se lahko....

Poobl: Ali ste mogode preko sindikata zahtevali kakSna dodatna pojasnila oz. glede delitve IPF-ja.

Priia MatjalZupan: Ja. Da.

Poobl: Katerega sindikata, de niste dlan?
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Prida Ma$aiZupan: Mislim, da so dolodeni glasbeni iarajalci....

Poobl: Ne, vi!

Prida MatjaiZupan: Jaz osebno ne.

Poobl: Okej. Dajte mi povedati, ali ste se vi na IPF-ju kdaj oglasil osebno, pred tiskovno pa
zahtevali, preden ste se pogovarjali na tiskovki kako pa kaj deluje IPF. Ali ste se kdaj oglasil in
zahteval pojasnilo ali kakor koli Ze pad sami niste bili sposobni tega narediti,

Prida Ma$aLZupan: Ja. ja. ja.

Poobl: Ste se oglasil? In ste dobili to pojasnilo?

Prida MatjaiZupan: Ne. Bil sem enkrat tam skupaj s Heleno Blagne, tudi Ma$aZ VlaSid je bil tam.
In ravno na tej, na temu sestanku se je izkazalo Van Morik Santal nekako priznala, da se je tudi
zmotila in so bili zneski napadno obradunani.

Poobl: Ali ste mogode se kdaj pritoZil proti kakinemu obradunu na primer, vi konkretno?

Prida Ma$a2Zupan: Poglejte. Ce bi se pritoZil...

Predsednica senata: Prida ni rekla niti, da je dobila kakien obradun.

Poobl: Je. le povedal, prej na zadetku, da je dobil obradune dobival.'..

Predsednica senata: Ni izstavljal...

Poobl.: ... da je obradune dobival, ampak da ni dal podatkov za izpladilo.

Predsednica senata: Ja. ja.

priia Matja| Zupan: Jaz sem povedal, da sem dobil samo obvestilo o zneskih, nisem pa nikoli
prejel nobenega nakazila, zaradi tega se 5e nisem pritoZil, Ko bom pa imel das, bom pa tudi
ve6etno podal podatke o izpladilu in se bom pritoZil, ker imam zaenkrat ogromno dokazov, da so
izptadita napadna. Zadnji primer se mi je zgodil pred kratkim, ko sem na spletni strani IPF-ja
ugotovil, da so med neprijavljenimi skladbami, ki se, med 500-timi najbolj vftenimi neprijavljenimi
sliladbami, tudi nekaj mojih in ena od teh je ,,Eno miljo od obale", zato sem jo prijavil. In ko sem
to skladbo prijavil, sem dobil obvestilo, da je skladba Ze prijavljena s strani nekoga drugega in da
naj dokaiem, da sem res jaz lastnik te skladbe. To se pravi, sWar je absurdna in bom pa tudi
pritoZbo dal, vendar mi zneski, kijih, ki so namenjeni, ne dovoljujejo, da si \rzamem toliko dasa, da
bom lahko svoj das porabil za to, da bo naredil konkretno pritoZbo, ker potem bom porabil ved
dasa, kot pa nidomestil. Mislim pa, da ima Zavod IPF tudi doloden cenik, de se pritoiujeS, mislim,
da je potrebno pladati, zato da se lahko pritoii5. Kar pomeni, da moraS tudi investirati v pritoZbo,
ni pa redeno, da ti bo ugodeno, kar pomeni, da si lahko narediS tudi minus.

Predsednica senata: Ja.

Poobl: A to veste ali mislite?

Prida Ma$alZupan: Mislim, da obstajajo pravilniki.'..

Poobl: Mislite. Okej. V redu.
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Prida Matjalzupan:...da obstajajo pravilniki, saj to se lahko vpogleda.

Poobl: Ja, vam predlagam, da si vpogledate.

Predsednica senata: 5e kakino vpraSanje?

Poobl: Ja' Imam 5e vpraianje. Dajte mi povedati, kdo konkretno je od dlanov suGU-ja 5e sodelovalna tej tiskovki kot, ne vem, kot moderator, kot spiker, ali kakor koli?

Prida MatjalZupan: Pero LovSin, mislim, da je nekaj povedal. Tudi patrik Greblo.

Poobl: Ali ste se pred samo organizacijo te tiskovne konference kljub vsemu kaj dobili, kajpogovarjali o tem, kaj boste govorili, ali ste kar luri5,,?

Prida Matjal zupan: Mislim, da smo se dobili enih 15 minut prej, mislim, da je bilo to v, v, v, vgledaliSdu. Ja.

Poobl: Ste bili pa vsi te, ki ste jih omenili, prisotni?

Prida MatjaZ Zup_an: Ja. saj sem povedal, kaj je bilo biswo povedati, Zelimo si sodelovati
konstruktivno pri Zakonu.

Predsednica senata: Ja.

Poobl: Dajte mi povedati, 9a. sodnica, prida je dlan upravnega odbora druge glasbene kolektivne
organizacije, pofeg tega je dlan SUGU-ja, bi prosil, de lahko,-ravno namen ie tiskovne konference'je lahko z zasliSanjem pride, hm...tako da bodo 5la vpraSanja mogode malo izven tega, kaj je g.
Predin rekel, vendar pa namen te tiskovne konference in ljudi, 

'fi 
so tam sodelovali, bo tukaj

izkazan z vpraSanji.

Predsednica senata: Saj mislim, da je to ie vse povedal. Ja.

Poobl.: Hm. Lahko...

Predsednica senata: Ne. Cakajte. Je ie vse povedal o namenu tiskovne konference.

Poobl.: Ne, ne. Ni 5e povedal. poglejte.

Predsednica senata: Je.

Poobl.: Bi vam jaz nekaj rekel. Bi vas vpraial. poglejte ....

Predsednica senata: Glede na to, zakaj je bila predlagala ta prida s strani obrambe, jaz mislim, daje prida Ze povedal, ne.

Poobl.: Jaz bii mu predodil poravnalno ponudbo, ki jo je obdolZeni podal, pa prosim, ie si lahkopogledate, ali so to zahteve pad podane v imenu Sucu, ali ste o tem govorili na tiskovni
konferenci?

Prida MatjaiZupan: Hm...to samo kaie na to, da ....

Poobl: Ali ste o tem govorili na tiskovni konferenci?
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Prida MatjalZupan: Ne, o tem se ni govorilo.
Predsednica senata: To je....

Poobl: Ni se govorilo o tem.

Predsednica senata: Poravnalna ponudba je bila dana po vloZiWi zasebne toZbe, ne?

Prida Matjai Zupan: ...govorilo se je, govorilo se je....

Predsednica senata: To tem se ni moglo govoriti ,...

Poobl: Ga. sodnica, saj bo prida povedala.

Predsednica senata: Ja. O poravnalni ponudbi v zvezi z vloZeno zasebno toZbo ...

Poobl.: Zahteva. Zahteva iz poravnalne...

Predsednica senata: ... se ni moglo govoriti pred tiskovno konferenco, najbrZ ne, de je bila vloZena
zasebna toZba zaradi tiskovne konference, ne.

Prida MatjaZ Zupan: Glejte....

Poobl.: Ga. sodnica, zahteve se ponavljajo, vedno iste. Saj bo prida povedala.

Prida Matja|Zupan: Saj jaz lahko povem. To so vse zahteve, ki bi lahko ovrgle kakrien koli dvom,
ki je bil izraZen na tiskovni konferenci in de bi vi te podatke dali, osnovne podatke o vaiem
poslovanju, ki bi lahko glasbenikom povedali. Jaz sem v Sloveniji sodeloval kot producent in
izvajalec na ploidah v pribliino 150.000 kosih, kar pomeni, da nismo ravno tisti, ki ne bi nid naredili
in zaradi tega se nam zdi pad pomembno, ne glede na to, da sem jaz pri neki drugi kolektivni
organizaciji, namred to da sem pri drugi kolektivni organizaciji mogode pomeni samo to, da no,
mogode se malo bolje zavedam kaj so pravice usWarjalcev in jaz kot tudi glasbeni izuajalec vem in
govorim z mnogimi in smo tudi pred tiskovno konferenco z mnogimi govorili, ki so govorili, da de,
da dobijo, ne vem 77 eur, 20 eur, skratka mizerne zneske, da potem se enostavno postavljajo
vpraSanja, kaj se tam s financami dogaja. In recimo, de bi vi te osnovne podatke vsaj dali, bi se
potem mogode vedelo, kje je vzrok za tako nizke zneske in mislim, da tudi vsak izvajalec, ki daje
Zavodu IPF pravico in tudi od tega konec koncev so zaposleni in ostali, ki delajo za Zavod IPF,
pladani, imajo te, ki so lastniki pravic, pravico, da zvejo, saj konec koncev delate za na5 radun, za
radun glasbenih izvajalcev in je potem potrebno podati, poloZiti radune tem ljudem in hm..,to je to,
ta stvar bi samo odgovorila na vse dileme.

Poobl: Gospod Zupan, koliko ....

Predsednica senata: Ugotovi se, da je pooblaSdenec predloZil pridi poravnalno ponudbo, ki se
nanaSa na zasebno toibo in jo je prida vpogledal. Ja, kar izvolite naprej z vpra5anji,

Poobl.: G. Zupan, dajte mi povedati, koliko dlanov organov zdruZenja SAZAS, je pa tudi dlanov
SUGU, ki so pad glede na to tiskovno konferenco, koliko dlanov upravnih organov zdruZenja
SAZAS?

Prida Ma$alZupan: Kako, koliko?

Poobl: Clanov organov zdruienja SAZAS?
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Prida Ma$a2 Zupan: Je v organih SUGU?

Poobl: Ja. V SUGU-ju, SUGU-ju?

Prida MatjaiZupan: V SUGU-ju?

Poobl: Ja. Vsi, vedina?

Prida Ma$aiZupan: Ne. Ne, manjiina.

Poobl: Okej. Vi ste v kak5ni funkciji pri zdruienju SAZAS.

Prida Matjal Zupan: Predsednik.

Poobl: Patrik Greblo?

Prida MadaZZupan: Odbor za zaSdito avtorskih pravic, predsednik.

Poobl: Mojmir Sepe.

Prida Matjal Zupan: Mojmir Sepe je postal dlan zdruienja SAZAS po tej tiskovni konferenci letos,
lansko leto poleti, ravno zaradi tega, ker je tudi na pobudo dolofenih dlanov SUGU,...

Poobl: Koliko je 5e od teh ilanov organov v ,... JoZe PotrebujeS?

Prida Matjai Zupan: Ne. On ni dlan organov SAZAS.

Zagovornik: Sodnica...

Predsednica senata: V dem...na kaj merijo vaSa vpraSanja?

Poobl: Poglejte, bom takoj naprej, Bom takoj naprej. Bom takoj naprej.

Predsednica senata: Ne, ne bom dovolila ved vpraianj, ki nimajo ateze s to zadevo.

Poobl.: Koliko transparentnosti pa zdruienje SAZAS na podlagi takih zahtev svojih dlanov, ki ne
dobijo od SAZAS-a nid, nudi svoj....

Zagovornik: Ga. sodnica, obdolZeni...

Obd. Zoran Predin: Saj ni SAZAS, saj SAZAS ni obdolieni.

Predsednica senata; Samo da postavido konca.

Poobl.: ...samo trenutek,,.Koliko transparentnosti oz. katere od teh identidnih dokumentov.

Prida MadalZupan: Vse. Vse.

Poobl: Vse podatke lahko dobijo dlani?

prida MagaiZupan: Tako, saj so tudi dobili, tudi skupidina, en tak podoben dokument...podoben.
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Poobl: Vse te podatke, gospod Zupan, vse?

Prida Matjal Zupan: Ja, ja.

Poobl: Zakaj paje potem v teku pravdni postopek pri tem sodiSdu?

Predsednica senata: Tega vpraSanja ne dovolim in ni treba na njega odgovoriti, ker nima uezezto
zadevo.

Poobl.: Ne dovolite, okej. Ga. sodnica, poglejte, gospod ...

Predsednica senata: Naslednje vpraSanje, prosim.

Poobl: Dajte mi samo 5e to povedati, ali je bila ta tiskovna konferenca, se je nana5ala, na katero
konkretno obdobje delovanja Zavoda IpF se je nanaiala?

Prida MatjalZupan: Na katero konkretno obdobje?

Poobl: Ja.

Prida Matjai.Zupan: Na obdobje, ki ga glasbeniki ....

Poobl: Kar letnice, de bi povedali?

Prida Matjai Zupan: ...ki ga glasbeniki razumejo kot obdobje, kjer bi IPF moraf defovati udinkovito
in v korist glasbenikom.

Poobl: In to je?

Prida Matjal Zupan: Saj si lahko pogledamo, kdaj so bila izpladila, od kdaj Zavod IpF detuje in tako
naprej.

Poobl: Kar povejte z letnicami, bi prosil?

Predsednica senata: de veste letnice, ne. de jih ne veste...

Prida Magaizupan: Mislim, da...kdaj je bila tiskovna....alije bila 2...

Poobl. : 2009, junij 2009.

Prida Matjal Zupan: -Ja. !o, !a\pt se je potem, so se spremembe Zakona dogajafe...hm.., pogtejte,
ko so glasbeniki prvid Zeleli, biSe to povedal. Ko so glasbeniki, Zavod IpF;e iiret pravilnik o ,,1

Poobl: Ga. sodnica, samo letnica me zanima, glejte. Ne pojasnila.

Prida Matja|Zupan: Ja, ja. Saj bom povedal.

Predsednica senata: Saj bo povedal.

Prida Ma$ai Zupan:.Na katero. Sedaj bom povedal na katero obdobje. Na obdobje, ko je IpF imel
pravilnik, da v 2. dlenu, da lahko vsak vpoglqga u vse podatke Zivoda IpE viak dlan organov
Zavoda IPF in ko so glasbeniki pruid poslali proinjo, da bi dobili podatke na osnovi tega njih6vega
pravilnika, je Zavod IPF v 14 dneh spremenil pravilnik o vpogledu v finandno postovanje in 6O

t
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takrat naprej praktidno ne izveS nobenega podatka za nazaj, pa tudi ne, se pravi, za obdobje, ko
se je izvedelo, da se ne da nid videti.
Predsednica senata: Letnice pa ne veste?

Poobl: A je bilo to pred tiskovno konferenco?

Prida Magai Zupan: To je bilo pred tiskovno konferenco.

Poobl: Pred tiskovno konferenco ste to poslali, zahtevo.

Prida Matjai Zupan: Ja.

Poobl: Aha. Dobro je. Dajte mi pa 5e povedati, kaKne podatke pa ste zahtevali, katero
dokumentacijo?

Prida Matja I Tupan: llsto...

Poobl: Tako, kije tukaj notri navedena, boste Ee enkrat pogledali?

Prida MatjaiZupan: Ne ne ne, jaz vem, kakina je bila zahtevana. Zahtevana je bila todno tista, ki
jo Zakon predvideva, pa jo niste dali. Podobna zahteva tej zahtevi je bila podana takrat, ko je po
sestanku na Uradu za intelektualno lastnino, kjer je bil tudi Zoran prisoten, bil sem tudi jaz, Zoran
Predin povedal, da kot izuajalec on sam osebno in tudi drugi izvajalci niso zadovoljni z dblovanjem
Zavoda IPf, sploh de zavradajo podajo kakrSnih koli dokumentov o poslovanju in spreminjajo
Pravilnik o vpogledu v finandno poslovanje, je potem priSel na Zorana, ker je Zo,ran osebno, sed-a;
ne vem, alije na SUGU alije na Zorana, mislim, da je na SUGU, ne vem, ne, na Zorana, na Zorana,
osebno s strani Zavoda IPF dopis, da je Zavod IPF iauedel, da so, da je pad izrazil nezadovoljswo in
da je vabljen na Zavod IPf;, da bodo podali vse odgovore na vsa vpraSanja in da v kolikor ieli, da je
ta sestanek udinkovit, naj tudi poda pisno zahtevo, na kateri bi, da se bodo lafie pripravili na
sestanek in da bodo lahko odgovorili na zastavljena pisna vpraSanja. In to so bila podobna pisna
vpraianja, kijih zdaj tam vidite in odgovor na to je bil, pad da to ni v skladu z Zakonom in da je v
nasprotju z njihovimi internimi akti in da teh osnovnih podatkov pad ne more dobiti. Tako.

Predsednica senata: 5e kakSno vpra5anje.

Poobl: Ne. Hvala.

Predsednica senata: Boste vi, zasebni toZilec?

Poobl.: Boi 5e kaj vpraial?

Predsednica senata: Zvodno snemanje se prekine ob 10:07:54 uri.

PRIdA PATRIK GREBLO

Predsednica senata: Na tiskovni konferenci 4.6.2009, de nam lahko prosim poveste, kdo je sklical
to tiskovno konferenco v Mestnem gledaliSdu, s kaKnim namenom, kako je potekala, kdo jo je
vodil, a ste se na to, a ste bili vi tudi tam zraven, kaj je govoril obdolZeni, de ste vi kaj 5e
prispevali?

Prida Patrik Greblo: Ja, v Mestnem gledaliSdu, a ne, saj to je bilo samo enkrat.
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Predsednica senata: )a,zdaj bomo mi to zvoino snemali, tako da kar izvolite.

Prida Patrik Greblo: Tiskovna konferenca je bila sklicana, jaz sem tudi sedel, mislim, da smo bili
Stirje ali ne vem, pet, ki smo sedeli za mizo, na tej strani pad, govornice, med njimi, torej zraven 9.
predina sem bil tudi jaz. Sklicali smo jo glasbeniki, izuajalci, ki smo pad nezadovoljni bili z
uveljavljanjem naiih sorodnih pravic, torej s pravicami, ki jih Zavod IPF uveljavlja. Ko smo pad na
razlidne nadine poskuSali do nekih pojasnil priti ie mnogokrat, no 5e to moram prej povedati, da
smo pad do tega skupnega imenovalca nezadovoljsWa priSli po dolodenem obdobju in ugotovili, da
skupno lahko laZje nastopimo, pa da nai glas mogode bo laZje sli5an in usli5an. Ta tiskovna
konferenca je bila v bisWu, ne bom rekel eskalacija, ampak en, en zakljudek nekega obdobja, ko
smo ieleli priti do nekih pojasnil in se tudi strinjali. Jaz pravzaprav podpiSem takoj, pad prebral
sem to glavno, ta glavni oditek, ki je podan o teh tako imenovanih 50-ih eur, o katerih se govori,
ne. In, hm, de mi dovolite, prav vderaj zveier sem rekel, kako naj, kaj bom sploh danes govoril in
povedal, sem 5el izpisat svoje prejemke na sicer vzorno dostopno spletno stran Zavoda IPE ampak,
hm..pad in tak znesek 59 eur bruto, katerega sem najprej dobil za leto 200412005, je tudi meni
seveda, bruto seveda, neto vemo kaj pomeni, sploh pa recimo mesedno vemo, kaj to pomeni.
Temu so sledili, to lahko ne vem, lahko si sami preberete, sledili zneski 2 eu628 eur, 14 eur, - eur
87 in tako dalje. No, in sem pravzaprav zaduden, zato sem prej kolege tudi vpra5al, prej na
hodniku, videl, da mi novembrski obradun izkazuje, torej november 2010 izkazuje za vsa obdobja
zanimive zneske, ne, -5 euri -8 eur; -9 eur, -1 eur, L2 eur, 38 eur, 29 eur, -75 eur, -87 eur, 44 eur,
no pa sem na hitro izradunal in sem ugotovil, da bi moral tisto svojo izjavo, ki jo, dobro, nisem
sludajno jaz takrat na govornici izrekel, ampak jo je g. Predin, pod katero se kot redeno
podpisujem, sopodpiSem, moram danes spremeniti, da ne, da dobim 50 eur, ampak, da sem
dolZen 40 eur Zavodu IP[, zato da me Sditi oz. da Ze itak pobira nekaj v mojem imenu, Tukaj se
spraiujem, kakSna je, kakSna je udinkovitost ali pa udinek, oditno nekega birokratskega ustroja, ki
zadovoljuje zgolj sebe, ne pa tistega, ki ki ki, katerega dimer pravice pravzaprav pobira in njegovo
temeljno, temeljna, torej osnovna zadeva, ki jo ima kot trZno vrednost.

Predsednica senata: Ste se na to tiskovno konferenco kaj pripravljali, kaj pogovarjali, kdo jo bo
vodil?

Prida Patrik Greblo: Tisto? Takrat? Hm, Glejte, mislim, da je bilo, hm..ne. Da je bila tiskovna
konferenca, ne vem, jaz vem, da sem bil zgolj nemarno obleden, to 5e ne podesan, v enem
puloverju, to fotko sem tudi zadnjid videl spet v Dnevniku, kar iz desar se spomnim, da pravzaprav
nisem pri$el ne vem kako pripravljen, ampak, da je bila pad priloZnost, ki so jo kolegi, torej dobili,
da lahko ta svoj glas, ki smo ga prej posamidno in skupno in spet posamidno in skupno, poskuiali,
da redem, po notranji poti, po interni poti, razreiiti, da mogode, s tem, da pritisnemo na javnost
oz. da to javno tudi povemo, doseiemo kaj hitreje, ali pa bolj udinkovito.

Predsednica senata: Ste bili vi takrat dlan SUGU-ja?

Prida Patrik Greblo: Jaz sem ustanovni dlan SUGU-ja, ja, tako da.

Predsednica senata: Aha. Je torej SUGU sklical to ali dlani SUGU-ja slicali to tiskovno konferenco?

Prida Patrik Greblo: To se pa ne spomnim zdaj. To mislim....glejte, gospa to so ...

Predsednica senata: Mhm. Kdo je vodil?

Prida Patrik Greblo: No, v vedji meri govornik ali pa izkljudno, jaz se ne spomnim, je bil, je bil
Zoran. Ampak mislim, da s.., je...5e...s... je 5e kdo, saj de me spomnite, kdo je vse sedel tam za
to mizo, vam bom mogoie tudi...,mislim, da sem mogode tudi jaz kakSno, ali pa ne, vem, da sem
se prav skrival prav zaradi tega (se zasmeje), mi je bilo nerodno, da sem bil Ze tam v puloverju, pa
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da so tam slikarili. Nerodno mi je bilo ie to, da se moramo izpostavljati pravzaprav zato, v neki
drugi vlogi, kakrSna je naia sicerina vloga, zato da, a veste take stvari, mi smo vajeni drugih
odrov, ne pa govornic.

Predsednica senata: Dobro. Boste kar vpraianja morda, obramba?

Zagovornik: Ja. Saj ste Ze veliko povedali. Govorili ste v mnoiini, ,,smo, smo". Kdo to? A je bila
konferenca potem v imenu koga, tiskovna?

Prida Patrik Greblo: Ja no, glejte, jaz lahko govorim zase, sem dlan razlidnih zdruienj, tudi SUGU-
ja, ki je, kije bom rekel zdruienje oz. druiWo istovetnih v istem ,,fohu", ne vem, cehovsko druStvo,
kako bi temu danes reklo, in a, rekli in absolutno smo se poistovetili v istem pri mnogih stvareh.
Tako da tudi drugi so bili pri tem prisotni, tudi pravzaprav zastopali smo s svojim glasom mnoge,
mnogotere, ki tudi niso prisotni, de zdaj tako daljnoselno preneSeno govorim.

Zagovornik: A jeZoran na tej tiskovni konferenci povedal kaj takinega, kar ne bi bilo res?

Prida Patrik Greblo: Jaz sem povedal, da absolutno se podpiSem pod to, kar je, osebno podpiSem,
pod tem kar je rekel. Kot redeno, celo spremenil bi danes, ne da dobim S...torej dobim 50 eur,
ampak da sem celo dolZan 40 eur in on je govoril v imenu nas, ja.

Zagovornik: Omenjal ste podatke iz internetne strani. Od kdaj pa je ta internetna stran?

Prida Patrik Greblo: No, ta izpis je...vderaj zveder sem 9a...

Zagovornik: Ne ne, mislim vaSi izpisi, de veste, kdaj so internetno stran ustanovili ali naredili ali
pripravili?

Prida Patrik Greblo: To...hm...to pa, to pa ne vem jaz. Mislim, da nekaj let.

Zagovornik: Koliko iasa pa vi ie gledate nanjo?

Prida Patrik Greblo: (se zasmeje) Jaz nadeloma nimam dasa, um.. se toliko z birokracijo ukvarjati,
ampak zavoljo tega postopka, sem prav rekel grem, ker svojih radunov vei ne najdem, seveda, to
je po radunovodskih servisih raztreseno in niti niti v mislih ne bi mogel recimo tega svojega prvega
raduna, ne, recimo dobiti, ampak sem 5el pa pogledat, zdaj upam, da so to pristni, ampak so pa s
spletne strani Zavoda IPF.

Zagovornik: Ali ste vi kot dlan SUGU-jav zvezi s to zadevo, kjer danes pridate, prejel kakSno po5to?

Razen sodnega vabila?

Prida Patrik Greblo: Glejte, sedaj ne vem, kako so stvari povezane. Jaz vem, da sWari dobivam,
lahko redem v zadnjem bUaoUlu ogromno vabil na izredne skupSdine, na redne skupidine'

Zagovornik: Samo v anezi s to zadevo?

Predsednica senata: S tem kazenskim postopkom zoper obdolZenca, to mislite, ne?

Prida Patrik Greblo: Glejte. To na pamet ne vem, de me spomnite na, da bi kaj bilo, to pa ne vem.

Zagovornik: Jaz vas ne smem spomniti, a ne'

prida Patrik Greblo: Ja, no ja. Pa de me kdorkoli, ne vem, ne vem, ker po5te je veliko z vseh, dasa
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pa zelo malo. (se zasmeji)

Predsednica senata: Boste vi obdolieni kaj vpraSal?

ObdolZeni Zoran Predin: )a, jaz ga lahko vpraSal, de je dobil od odvetnika Bogataja kaKno pismo?

Prida Patrik Greblo: Aha, od odvetnika Bogataja. Aja, to sem pa dobil, ja. To smo pa dobili, ja.
Vem, da jih je ved kolegov dobilo. dakajte, kaj j-e Ze pisalo ....da v roku os'em dni moram nekaj, lial
2e,

Poobl: A je bilo to pred tiskovko ali po tiskovki, ie smo Ze na tem?

Prida Patrik Greblo: To je bilo zdaj, mesec od tega.

Poobl.; A se na tiskovko nanaSa?

Zagovornik: Ja, vaSa prej se niso vpraSanja, no. Dajte mi dovoliti, ker je v z.rezi s postopkom.

Predsednica senata: Ja.

Prida Patrik Greblo: Ja, ne vem. Vem, da ...

Zagovornik: Ali ste bili pod kakinih pritiskom?

Predsednica senata: Ali ste dobili kakSno poSto od odv. Bogataja v anezi s tem kazenskim
postopkom zoper obdolZenega Zorana Predina?

Prida Patrik Greblo: Ja. Mislim, da je bilo, saj je bil Zoran omenjen v tej po5ti, ne,

Predsednica senata: Ja. Kaj pa je notri pisalo? To vas spraSuje obdolZeni.

Prida Patrik Greblo: Ja, da moram zelo hitro se izjasniti ali pa prevzeti torej odgovornost nad
nekimi besedami, de ne, bom jaz sokriv in soobdolien, zdaj tako pov5alno govorim, ne vem.

Predsednica senata: 1b je bilo.

Prida Patrik Greblo: Ja.

Predsednica senata: Dobro. V redu. Boste vi kar prosim vpraianja, poobla5denec?

Poobl: (se zasmeji) Ja. Dajte mi povedati, a mogode veste, od kje ti negativni znesku na vaSem
obradunu?

Prida Patrik Greblo: Oditno neko akreditiranje, za katerim Zavod IPF ni registriran, de smem zdd...

Poobl: se pravi, ste Ze prejel nek znesek vnaprej, ki se zdaj popravlja to, ali kako?

Prida Patrik Greblo: No, sem povedal. Zadelo se je z 59 eur, potem naslednji poraiun je
bil.... ja...tako da, moram...

Poobl: V redu. Boste odgovorili na vpraSanje, ali? To ste ie povedali.

Prida Patrik Greblo: Ja, lahko vam lahko.... Cel, cela dva lista ....
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Predsednica senata: Pravite, da je 5lo najbrZ za kreditiranje. To je vaS odgovor?

Prida Patrik Greblo: Ja.

Predsednica senata: Ja. Naslednje vpraSanje?

Poobl.: Torej, moje vpraianje...

Prida Patrik Greblo: Torej, 5lo je oditno za napadne izradune, de sem nekaj dolZan, ne. Za kar sem

Poobl.: Dajte mi povedati, ali ste bili vi kdaj kak5en dlan kakSne od komisij glede delitve ali kakor
koli oz. teh delovnih skupin pri IPF-ju.

Prida Patrik Greblo: Ja. Zelel sem, da mi ne bo kdaj oiitano da, da ne sodelujem pri inStancah, ki
mi jih kot dlanu skupSdine in kot dlanu Zavoda IPF daje moinost Pravilnik in Statut in tako dalje,
sem se prostovoljno prijavil na eno izmed, mislim da to to predzadnja skupidina izuajalcev, da bom
sodeloval torej pri nepladani komisiji, tako imenovano, za spremembo PODN-a, to je Pravilnik o
delitvi nadomestil. Imeli smo veliko sej, eno leto smo sejali, mnogo... de smem...

Poobl: Glejte. Se pravi, ste bili, ste bili?

Prida Patrik Greblo: Ja, de smem povedati, v kaj je moje brezpladno sodelovanje pri tej komisiji in
voZnje iz Kopra na vsaki, vsakokrat kakino brezplodno je to bilo.

Poobl: Ga. sodnica, jaz imam vpraSanje 5e naprej. Odgovoril je na vpraSanje, lahko naprej
postavim vpra5anje.

Predsednica senata: Ja. Ja.

Poobl.: Lahko. Dobro je. Dajte mi povedati, glede na to, de ste sodelovali tukaj, ste verjetno
seznanjeni zdaj ali kakorkoli z delitvijo pri IPF-ju? Kako poteka, kakien je bil obstojedi pravilnik,
kakien je novi pravilnik? Niste seznanjeni s tem?

Prida Patrik Greblo: Ne, ne morem redi, ker nisem bil na zadnji skupSdini, kjer se je to potrdilo.
Lahko povem kateri so bili predlogi, lahko povem, kako so se predlogi na vsaki ,..

Poobl: Stari sistem mislim? V starem sistemu to, ki je predmet obravnave v tem postopku, ste pa
seznanjeni.

Predsednica senata: Pred letom ...

Prida Patrik Greblo: Sem, zato sem sodeloval, ker imam mnogotere pripombe na, na delovanje in
na Pravilnik in na to, kako se sWari delijo.

Poobl: Tako. Ali ta Pravilnik v tem predvideva tudi kakine poradune?

Prida Patrik Greblo: To, saj pravim, da to so poraduni.

Poobl: Torej, potem veste, zakaj te negativni zneski?

Predsednica senata: Gremo prosim na vpraSanja v arezi z zasebno toZbo,
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Prida Patrik Greblo: Ja, pa saj..,saj nisem rekel, da ne zakaj so negativni zneski.

poobl: Ja. Naslednje vpraSanje. Glejte, dajte mi 5e nekaj povedati. Vi ste tudi pri SAZAS-u ste bili v
organih, ali ste 5e?

Prida Patrik Greblo: Sem 5e vedno.

poobl: Ste 5e. Dajte me povedati, glede na to, da se ukvarjate s kolektivnim uveljavljanjem, v
kakinih obdobjih se pa izpladujejo nadomestila pri slovenskih kolektivnih organizacijah? Pribliino?

Prida Patrik Greblo: Ja, glede na vrsto pravice, ampak najmanj dvakrat, ja.

Poobl: Najmanj dvakrat. Ali kakien izpladuje mesedno?

Predsednica senata: Kaj pomeni najmanj dvakrat? Na dan? Na leto?

Prida Patrik Greblo: Najmanj dvakrat letno.

Poobl: Letno, Ali kak5en od kolektivk slovenskih izpladuje mesedno? Da bi vsak mesec nakazala?

Prida Patrik Greblo: Hm...ne.

Poobl: Ne. Dobro je. Dajte mi povedati 5e to, na katero obdobje se pa je nanaiala ta kritika
izredena na tiskovni konferenci na delo IPF-ja? Mogode kaj veste? nskovna konferenca je bila
junija 2009, na kakSno obdobje se je pa to nanaialo?

Prida Patrik Greblo: To se nanaia, nanaia na vsa predhodna obdobja kakorkoli Zelite temu...Ker jaz
5e vedno, kot povem, de nekaj dobim, 5e ne vem, de sem to dobil oz. ugotovim, da sem
pravzaprav dobil nekaj, kar sem na koncu dolien. Zdal mi vi povejte, ali sem nekaj dobit
upravideno ali neupravideno?

Poobl: Ali mogode kaj veste, ste rekli vsa predhodna obdobja, od kdaj naprej pa pribliino?

Prida Patrik Greblo: Ja. Prvi obradun je, kot tukaj berem,200412005.

Poobl: Dobro. Najlep5a hvala.

Predsednica senata: Zasebni toiilec najbrZ nima vpraSanj za prido.

Zagovornik: Jaz imam 5e nekaj.

Predsednica senata: Ja. Gospod zagovornik kar izvolite.

Zagovornik: Na kakino obdobje se je pa nanaSal tisti njegov, tista njegova omemba 50 eur?

Prida Patrik Greblo: Ja, glejte. Mi smo...

Zagovornik: Alije bilo redeno, na kakino obdobje se nanaSa?

Prida Patrik Greblo: Izredeno kot jaz vem, ni bilo. Mi, mi...

Zagovornik: Kaj ste pa vi vedeli, na koliko se nana5a?
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Prida Patrik Greblo: Kako?

Zagovornik: Ali ste vedeli, na kofiko se nanaia?

Prida Patrik Greblo: Torei. Znesek, s katerim smo se poistovetili in jaz sem se poistovetif, je kotredeno moj zadetni znesek 59 eur bruto, hm.,.mnogi ,6 r. potem v tbm tudi poistovetili...vemo papravzaprav da "'hm...da Zivimo iz dneva v da oz. lz meseca v mesec, ne pa za dvoletno obdobje,kolikor znaSa prvi obradun 2004/20Q5.

Zagovornik: A pa je potem ta znesek 50 eur za celotno obdobje? Glede na dve strani, kijih imatenapisane?

Prida Patrik Greblo: Ja. Ja tukaj pise 2004...ne ne...za celotno obdobje je ...

Zagovornik: ...hvala lepa,.,

Prida Patrik Greblo: ..je -44 eur.

Predsednica senata: Hvala lepa. Kar prekinite prosim.

BESEDA STMNK:

Pooblaiienec zasebnega toiilca :

Nikakor nimajo enako, enake teie besede, ne vem, drlava ne propada, de izrede, ne vem, Borut
Bernik Bogataj ali pa na primer Borut Pahor. In Borut Pahor se tega zaveda, zato tudi, de ima tako
mnenje, take zadeve ne bo rekel javno, ker ima pad to lahko vltike posledice. Enako tudi nima
enake teie, de na primer Zoran Predin reie: ,,IPF ne deluje transparentno..', kot pa de na primer
rede Borut Bernik Bogataj v tem primeru kot glasbeni iarajalec. Zoran predin je namred 

"rin.n.udolodenega obdobja glasbe, preteklega glasbenega ustvarjinja v Sloveniji in njegove skladbe, vsaj
nekatere od njih so postale del evergreen zakladnice slovenike glasbe. In te-sftadbe se pogosto
vrtijo na radijskih postajah. In de se, de Zoran Predin trdi, da od Zavoda IpF ni dobil ved koi Sb eur
za vse to, za vse te vrtenja svoJih skladb, potem mora biti nekaj straSno, res straSno narobe, vsajpo mnenju javnosti' In Zoran Predin bi se moral te svoje modi oz. te ivoie vloge, ki ;o inia na
slovenski glasbeni sceni in v slovenskij.avnosti, zavedati iri svojem javnem nastopanlu . Zavod IpFje kolektivna organizacija, ki na podlagi zakonskega 

'pooblistilj 
uveljavlja pravice izvajalcevglasbenih in pa proizvajalcev fonogramov. Zaradi malovne uporabe uarouanih del je nurr.d, ,opravni redi, razlidni pravni redi uvedli kolektivno uveljavljanje, to pa zato, da so uporabniftom

olajsali uporabe glasbe, saj bi se drugade morati z-vsikim individualnim imetnikom posebej
pogajati o pogojih za uporabo njihovih storitev, to zdaj ali avtorskih ali pa sorodnih, a ne. No, in na
ta nadin, s kolektivnim.uveljavljanjem, je individualni imetnik pravice kar naenkrat izgubil moinost,
da sam odloda o uporabi svojega dela in da sam doloda ceno za to svoje delo. In zaio, ;e 2e zaraj,r
tega v javnosti, predvsem v teh uswarjalskih krogih, obstaja nekq neka zagrenjenost, neko
nezadovoljswo, ki jo moreb.itno slaba, slabo_ ime ali pa slabo delovanje kolektivne organizacije, ki
za take pravice skrbi samo.Se dodatno poveduje. Vendar pa je kolektivno uveljavljanje-prinesto tuai
eno drugo, mogode negativno, stran, in to je, da je kar naenkrat izvajalec kalibra Zoran predin
izenaden npr. tipa Delan Murko, pad po zakonu je njuna stvaritev enaka. in tukaj je kljud proutema,
ker Zoran Predin node in sploh ga ne zanima, iaki; ;e do tega prislo in gr ;. zanima, zakaj dobi
enako denarja, na primer kot Dejan Murko oz. zixbi dobi iamo toliko-t<ot ooui. Nikoli do tegapostopka ni izrazil 9s9bno Zelje, da bi spoznal sistem delitve pri Zavodu Ip[ de ga Ze rur ni
sposoben razumeti' Nikoli ni rekel, da ne razume obradunov, nikoli se ni pritoiil'na odradune, kljub
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temu da ta institut obstaja' Ko je sam oz. preko svojih pooblaSdencev zahteval dolodenodokumentacijo, je ni previer. Ko 
1o my jo drugi dari ; dk.,- ki; jo prevzeri, je za todokumentacijo trdil, da je to zgolj solata. rviti pogreiur i" ni, ni se botrroit, da bi se poudil o svojinevednosti' In tukaj, v njegovem ravnanju je gle-de na-izredene nur.r.nii. o tem, koliko denarjadobi' skrit naklep, namred ne gre za to, oa oi o-n izra2al.netco sptosno rn.n;u, ampak je govoril natiskovni konferenci v svojem osebnem imenu, povedal ;e suo:e or.ono zaznavanje oz. svoJoosebno domnevno izkusnjo, pri tem pa je zamotdat, oa.ta'izkuSnia ni-oitu'turu kot je povedal. seved' zasebni toiilec je zaiebno toibo. 
"rozir 

iil pt.o'ii.t or roka, v katerem je potrebno zasebnotozbo vloiiti in Zoran Predin je imel v tem dasu oovog moznosti, da bi se sestal z zasebnimtozilcem' tudi sklicani so bili sestanki,,ki so uiri oJpoveo3ni v yedini pnrurou na zeljo zasebnegatozilca in tudi v tem zasebni tozilec v tem dasu tudi nistorit nidesar, Ju uisr.oone posredice, ki sozasebnemu toiilcu zaradi njegove izjave, ki ni bila resnidni, rirti[, ,i"nid nareoil, da bi io pacumiril' on bi lahko pad te izjave enoslavno preklicat, tanko ni'se iro opr.uiiir .iir.lirrcr,. ir.!.i.bilo enostavno samo redi, podatek, ki sem gu;ii'niresniden. oouir ,ur uec kot toliko in s temtudi do tega postopka ne bi priSlo. Vendar ia ii'zsnan predin takrat na izrecni poziv arogantnoodgovoril' naj se zasebni toiilec obrne-na nlegovo odvetniiko pir.ino. S.ru 
" 

tem postopku pa jezadel zatrievati, da ne ve, kakSne ima financl,-da mu to ureja Zena, orunitl. celo, da ne ve, kakopad vpogleduje, kako lahko preko tadunatnir,. 
"p"g[duj.9 

v svoje osebne podatke na stranizasebnega toiilca, na internetni strani zasebnega t"zir,iu, iz desar Hi,; potJgn"ro zakljudek, da jena tiskovni konferenci legitimno kritiko, do. kate"re j. ,piuuie.r r."t ,pi.tiit.iec, izrazil na tak nadin,da je na inkriminiran nadin posegel v pravico rur.un.iu toiil.u, 
" 

pi."il" oo aobr.gu imena, ki paje' kot sem ie nrgj n.a zadetku povedal, rr;udna ia 
'olravganie 

poslanswa zasebnega tozilca natrgu' V tem dasu je obdolzeni Predin, na piimer, pa ne samo.on, tudi drugi so bili, vlolil, sproiilStevilne postopke proti Zavodu IPF, v6ze;e ;; oti.iu.l prijave komis iji za preprecevanje korupcije,uradu za intelektualno lastnino, revizorji,so bili prui"ii.riAgenciji ,u iuiro, nad revidiranjem innobena od teh institucij ni odkrila niiakrSnih ;.6;;;i;orti pri detov anju Zavoda rpF. pad tudiizvajalec takega kalibra kot je zoran Predin se bo rorr iprijazniti s tem, da zakondoloda, zakon oavtorski in sorodnih pravicah, da si primarno denar delita na por-pol proizvajatec fonograma in nadrugi strani izvajalci' se pravi, zoran Predin kot izvafiiei-n.rtopu na izvajalski strani, kjer je samo5e tista polovica denaria, kije bil Rolpn, poleg tegi pa zoran predin nou"n. od skladb ne izvajaizkljudno sam' Vedno pri izuedbi skladbe roo.r,iiuio triiarrgi izvajalci, s katerimi se Zoran predindenar, ki ga je skladba formalno zbrala, razdeli.- zaradi tega te ineski niso taki, kot na primerzneski' ki jih je zoran-Predin navajen dobivati pri Jrrgi kolektivni organizaciji, kjer so ponavadimaksimum trije upravidenci, pri zasebnemu toiilcu pa;irii. v povpred3uived kot sest. poleg tega paje potrebno omeniti tudi to, da je Zoran.Predin oortu;'i.ono prejemal obvestilo o izpladilih, vendarse tudi sam ni nikoli pobrigal oz. vpraial, zakaj so tar.a naoomestila in rar<o;e do teh nadomestilprislo' V dokaznem postopku smo se sicer ooougiti oo, **orir,o 
"jlgrl.tiri 

od bistva, ki bi gamorali pad obravnavati v tem postopku, v dolodenih todkah ;. piigi.j-rlora oo zagovarjanjazasebnega tozilca, na ialost sodi5de'ni lelelo, p.e j. na strani obdolZenca dopustilo izvajanjedokazov v smeri obtozb, ki so letele na radun .ur.bn.gu tolilca, ni pa irvedlo dokazov oz.dopustilo, da bi zasebni toiilec pojasnil, kako iz trte-Lvitr' so te oditt i. oditno je, da ko muzeutihnejo, da je treba posedi po diugadnih instrumentih in 
4o!1n 

predin ;. t.9 ze navajen. Tako jeze pred dasom, ko je priSio do 
-un"g. 

podobnega obdobja, porugll tz1 sooetoval s svojimiglobokimi grli in se zavzemal za bolj5e 
lerste in oorizovur, ai so'na piiru, uurede ,,gate na glavoin dva svindnika v nos" bolj kvalitelne kot pu ,,pod ;il; sem stal in bil sem vesep. in oditno jetudi zdaj priSlo do enega takinega vakuuma, v katerem zoran predin svojo medijskoprepoznavnost in pa medijsko pojavljanj! nae dot"gu oz. si krepi na radun tega, da blat]zasebnega tozilca' obtozba meni, da ;e uiro u pottopr.'u nesporno dokazano, da )e ZoraH predinizrekel neresnice, saj je prejel ved dena4a, 

1q ba :e izjivir na tiskovni konfeienci. Iz povedanegapa jasno izhaia, da je Zoran Predin, da-je teza n;Lgo;ih besed tako velika, cra to nesporno imanegativne posledice, kijih je, o katerih jeizpovedai z-akoniti zastopnik zasebnega toZilca. Glede nanavedeno in glede na to, da tudi svoboda govora ne smemo dopuidati n" ni.in, kot to podnejonekateri novinarii rumenega tiska, skratka, d"a ruouooo goiora, pravico do svobode govora izvajajo
1 1' 2 I -
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oz. udejaniajo s krSiWo, s kr5iWijo razlidnih pnvic drugih ljudi, o katerih piiejo, detudi to, pa de sopodatki nepreverjeni, na enak nadin je treba obravnaviti tudi ravnanie zorana predina, .i,"ai t gu
obtoZba predlaga, da sodiSde Zorana Predina spozna za krivega oditanega iainivega dejanja in riu
izrede primerno denarno kazen.

Predsednica senata: Hvala. Boste sedaj ie vi, gospod, kaj povedal?

Zasebni toiilec: Hvala lepa, gospa.

Predsednica senata: Ne. Ja. Obramba prosim,

Zagovornik obdolienega Zorana predina :

v9d !9t oditno je, mislim, da nisem prepridan samo jaz, ampak da se je prepridal tudi sena! da soobtoibe ne samo neresnidne, ampak. tudi izmi5ljenel v'nidemer poaprte z abtaznim gradivom in vnidemer analizirane, deprav mora toZilec, ne glede na to v kakSni i"riii, predstaviti in analiziratidokaze, ne pa v zakljudni besedi in tudi ig plui populistidno se sklicevati-na neke druge stvari, ki sepra\rzaprav tega postopka ne tidejo in razdiSdevati probleme, ki jih ima po drugi strani oditno ipr sSAZAS-om kot drugo.kolektivno organizacijo, Jaz sem bom vnaprej sicer pos[usil omejiti izkljudnona predmet zadeve in zato bi se najprej poskusil spopasti s samim oditkom kaznivegi aej.an;a.Kaznivo dejanje, tako kot_ je opisano, 2e v osnovi nima vseh potrebnih elementov. fe se hefaizatrjuje abstraktno, torej de gre za prepis abstraktnega dela norme zakona, potem se to mora tudikonkretno odraziti, razen seveda tam, kjer se izrazi istodasno pokrivajo. V tem konkretnem primeru
enostavno, deprav se trdi, da so nastale neke- posledice, teh'posledic v konkretnem delu ni, torejopis manjka. Nepotrebno sicer to skuSa obtoiba sanirati v ....samo da pogledam... v obrazioZiwi,.kjer trdi, da je ravnanje obdolZenega povzrodilo vrsto neprijetnosti zase5nemu toZilcu, ki j; bilprisiljen podajati odgovore na neresnidne obtoZbe in tako naprej, vendar so vsa ta zatrjevanja napavialni in popolnoma nekonkretizirani ravni. Skratka obrazloZiiev ne more odpraviti tako oditnepomanjkljivosti obtoibenega izreka oz. izreka o zasebni toibi. Druga nupiLu,'ki jo ta .ur.bnutolba v konkretnem delu ima, je trganjg izjave Zorana Predina iz konteksta. Zasebni toZilec jepovsem dobro ved.9l, ker je tudi sam vloiil magnetogram, da Zoran predin ni svojih besed kondat,kaksnega ved, kaKnega manj, ?.mpak z nedeml da s6 pravzaprav ne spomni dobro, kar se je tukajsenat prepridal, ker smo posluiali magnetogram. To'je naslednja swur. ponovno, prav na temmestu opozarjam na dlanek, ki ga je danes prebralo sooisde iz daiopisa Dela, kjer pa Zavod IpF vsvojih navedba novinarju trdi, da.je Predin takrat ifiavil, da od hvoda IpF dobi-le priblizno 50 eurnadomestila letno' ]q T opravidujem, jaz tega v lami obtoibi ne vidim, lL ceto ved, od oanesnaprej, deprav to ni dokazano, niti obrizloZeno, kje naj bi bilo dokazano,- naj bi se ia poOitet<nana5al za celotno obdobje. Zoran Predin je, vsajjaz mislim, na glavni obravnavi ko je bil juriii.n,

popolnoma jasno in korektno in konkretno tuOi slveda, pojasnit, oO qe teh 50 eur je. Ce opravimopreradun izven tistih.55 eur, o katerih je d919s govorila prida Lapajn.i*u, r. uiOi nlkai podobnega
kot je povedal Greblo.-Za vse_obdobje, t500 eur delimo 48, ker do takrat je bilo to naicazano, [ane pride kaj dosti ved kot 30 eur mesedno. Skratka, zadeva je iztrgana't kontekrtu, iiuou :.gledati celoten nastop na tiskovni konferenci in nihde, niti v enem dlan[u, ri so oiti celo predlozeni,nobeden od novinarjem ni imel nobenih teiav s tem, o dem je govoril zoran predin. Zadevaje bilapopolnoma jasna. Torej Zoran Predin ni trdil nidesar neresnidne-g, #i;;;;k kaznivega dejanja,pod.atke, ki jih je imel, tudi ta podatek, je dobil sicer od svoje partnerice, ki mu skrbi za finance,mislim, da je bila dovolj prepridljiva in di so drugi dokazi taki, ki potrjujejo iq oa je Zoran predin
popolnoma lahko in utemeljeno verjel, pa ne samo, da je imeiza kai u.i6lti, izkazilo se je tudi naglavni obravnavi, da so navedbe, ne le njegoue, .mpalitudi njegove putin.ri.", resnidne. Toliko otem' objektivno je torej popolnoma res, kir je zapisano, deprarini oiro iireieno v tem kontekstu.Nobenega slabSalnega namena, nobenega nittepa ni bilo v tem, da bo zoran predin, ki je bilprisiljen nastopiti na tiskovni konferenci popolnoma nepripravljen, podajal fai,ine koli lainive in nevem kakine Skodovalne trdiwe, kar se poskuSa prikazati v tistem delu, ko naj bi omenjal solato.
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zoran Predin je pesnik, on ima dolodeno pesnisko svobodo in.glede na to jo je, je ni izpodbil tozilecv nidemer' da je to zo.ra.n.nrydi1 pokazai ,;utno-ooL.-.uno, dJ slabialni ,iurun.., niti v enem delunjegovega nastopa ni bil izral.n g1; nJfturun. ii": zakaj zasebna tozba oz. zasebni tozirecnenadoma trdi' da se je dobro zave.dal oz. da r" Ju odoro q11melo, kaj Zoran predin govori in daje to neresnidno, ni-jasno niti iz pridanja oit.r.6r:. iu"uoau IpE ki F-;; g-Luni obravnavi povedal,listovna oz' stran 20: ,)a, se mi 
'zdi, 

di n" ror.r veJeti kaj je g. er"oin imel v mislih, a ne. Tomora vsak sam vedeti'" No, pri obrekovaS:r, nu riti'-J, ou ni freu-a, ou oi ,orul vsak sam vedeti,vedeti mora tisti' na katerega se to nanaSi. in e. o&ooouunu. ..ii, i.i je imer predin, ne zakajpotem vlaga zasebno kazensko tozbo. ruuo.r:., prl..: je bilo govori o ffansparentnosti oz.netransparentnosti' Dejansko stanje v tem primeru nima smisla ,iiskouati, dejstvo je, da tudi vtem sodnem postopku niso bili dini odgovdri,-r<i ui pomagari sodiSdu, da bi razumelo, kak.ni sovloieni obraduni, pa tudi tisti ne, ki, .fj!r je'55 ;ri;; 
.v tem deru prav tako pove predstavnikzasebnega tolilca, da nikoli glasbeniki zutenit't prdnil niso dobili. ralsen naktep je torej predinuizkazan' obrambi ni jasno' To ie na strani 18 zapisnika fonogramu. rrrurr.o,.,;a stvar, de kdo kogablati' je bil v tem kalenskem iostopku n.rtururiuno Jtaten 2oran predin. predstavnik zasebnegatozilca je obtozbeni oditek obrnil in pripefat_u ruoiur prieuniu tuk; ;;E; ;a je reh zatrjevanih 50neresnidnih eurov predstavil kot, da.zoralr_ereo;;';di,i; neroo krade in'de zoran predin rede, dakrade' potem ima to dolodeno tezo. Zoran Predin teti oeieo, da nekdo kiaoe in da krade Zavod rpFni nikoli izrekel' deprav so zapisane na Stevilki rj i. 

"r" 
to seveda kaze na kaksen nadin se je kzasebni tozbi pristopilo' skratka, zasebni tozilec nikakor..ni uspel dokaruti, nu Ze v procesnihnapakah' da je Predin storil dejanje, za.katerega:e oiru uro:.nu tJzou]on nj'i.r.tel nid takega, karbi lahko Skodovalo dasti ali oboiemu imenu ".u;;t;A; 
tozirca, ;; ni ;r;r nobenega iarjivega,obdolzitvenega namena in njegove trditve v nooenefi primeru niso bite neresnidne, ker jih niizrekel tako, kot so predstavryen6. ro je vse. predragam oprostitev.

Predsednica senata: Hvara. obdorzeni 5e na koncu vi, boste kaj povedar?

Obdolieni Zoran predin :

Ja' se strinjam z zagovorom' Rad bi 5e enkrat poudaril, da nisem imel in 5e danes nimam in nedutim nobene potrebe. po obrekovanju ali po ujo*r;unju zavoda, 1i n.j bi varovat moje pravice.Vedno sem govoril v imenu vseh, tud.i.v;1' .nosionti,'taLort oli sprozeni, so bili sprozeni v imenuvseh' ne v mojem imenu osebno in de uilanto r"$ti po oereouh zaoevo iuto, ou bi se jaz opravidil,jaz nisem imel mandata sUGU-ja za kakrino r.rii .priJi""..le v imenu ur"n, j. bil pa ie en nadin,da se stvar razreSi, in sicer, ai organizacija, ki ,urtopu nud;;.;;;;;'ir;;J revizijo in ovrie vse,vsa sumnidenja in to na tak na:din, ou'rumi i.b.*r;"f"liy?.in to krjub vsem pro5njam,predlogom, enostavno ne napravijo. V mojem int.t.r, j., da IpF dobro in transparentno deluje inda lahko vsak izvajalec v vsaket 
-nipu 

oe;Jnsr<o ["rd;, kakinem kljudu dobiva nadomestito zasvoje delo' Na ialost se to od te tiskovlie pa oo"oaner i. ni ,pr.r.nilo in misrim, da se, da nitreba' kaj posebej ved govoriti. Mislim, jaz se dutim n.oorzn.gi in nu n.L'nadin sedim n. ou"rlstraneh' Kot izuajafec v firmi, ki me zagovaqa in kot obdolienec na drugi strani, kar morampriznati, da je zelo neprijetno. Hvala lepa.

Predsednica senata: Hvala.

ZAPISALI
Urika Ktadu5ek
Tina Golob
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